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Verslag: de heer Van Vlodrop 
 
Integraal huisvestingsplan kindcentra 
 
Aanwezig 
Voorzitter: mevrouw Van Ham 
College: wethouder Damsma 
Griffie:  de heer Vinju 
 
Fractievertegenwoordigers:  

de dames Van der Wouw en Van Haasen en de heren Schoffeleers, Pieters, 
Krabbendam, Bastiaens, Schulpen en Vrehen 
 

Ambtelijk:  de heer Jägers 
 

 
De voorzitter opent het overleg om 19.00 uur. Het onderwerp is eerder in twee stadrondes 
besproken. Deze avond wordt besproken of het onderwerp rijp is voor besluitvorming in de raad. 
 
D66 (de heer Schoffeleers) complimenteert beide schoolbesturen, de wethouder en de heer 
Jägers met de totstandkoming van dit plan. Hij is blij met investeringen in het onderwijs. 
 
SP (mevrouw Van Haasen) onderschrijft het belang van de integrale kindcentra met name in 
verband met de decentralisaties. 
  
VVD (mevrouw Van der Wouw) is blij dat het stuk door alle partijen wordt gedragen. Spreekster 
ziet uit naar concrete informatie over de investeringen in de betreffende gebouwen. 
 
GroenLinks (de heer Krabbendam) is blij met de uitgebreide behandeling van dit onderwerp. 
 
CDA (de heer Beckers) vraagt de wethouder om de raad op een interactieve manier mee te 
nemen in het verdere proces: de realisatie van de ikc’s.  
 
PvdA (de heer Bastiaens) herhaalt zijn eerder in de stadsronde gestelde vragen over de criteria 
voor aanpassing van de scholen. Spreker sluit zich aan bij de vraag van het CDA om de raad 
mee te nemen in het verdere proces. 
 
Partij Veilig Maastricht (de heer Schulpen) sluit zich aan bij de opmerkingen van de PvdA en het 
CDA. 
 
Maastrichtse Volkspartij (de heer Vrehen) wil ook het proces mede invullen. 
 
Wethouder Damsma is blij met het grote draagvlak voor dit voorstel. De openstaande vragen 
hebben betrekking op de kosten. Daarvoor is een bedrag gereserveerd van 16 miljoen euro. Het 
betreft een voorbereidingskrediet. Concrete aanvragen worden altijd in de raad besproken. De 
wethouder zegt toe de raad daarvoor goed in positie te brengen, zowel wat betreft de gebouwen 
als de inpassing van het onderwijs binnen de ontwikkelingen in het sociale domein. 
 
De heer Jägers deelt mee dat schoolbesturen voor 1 mei van ieder jaar concrete aanvragen 
moeten hebben ingediend. Later dat jaar worden ze - na een beoordeling door de raad - met de 
schoolbesturen besproken. Spreker benadrukt dat dit voorstel mogelijkheden biedt om gebouwen 
te upgraden en aan te passen aan de moderne onderwijsconcepten. 
 
De voorzitter constateert dat het onderwerp voor elke fractie rijp is voor besluitvorming in de 
raadsvergadering. Zij sluit het overleg om 19.10 uur. 

 


